

## An Altruistic Medical Team Saves a Patient With Their Own Blood

病人急需手術，主刀醫生組隊獻血

In January 2016, 64-year-old Mrs. Hou was diagnosed with a stomach tumor at the Suzhou University Hospital. Dr. Wei told the family that her condition was critical if Mrs. Hou didn't have surgery immediately.

Unfortunately, there was a shortage of O-type blood at the blood bank. Mrs. Hou's husband was too old and their son's body wasn't suitable for a blood donation. Time was ticking and the family grew anxious.

"Let's do it!"

Unbeknownst to Mrs. Hou, Dr. Wei and six of his young medical school students went to the blood bank and donated a total of 1,500 ml of blood. With their blood donations in hand, Dr. Wei's team performed surgery successfully on Mrs. Hou and saved her life.

2016年1月，64歲的侯女士住進了蘇州大學醫院，並檢查出胃部有腫瘤。危醫師告知家人，如果不及時手術，將危及生命。不料這個時候，蘇州市血站卻傳來O型血嚴重不足。侯女士的丈夫年紀太大，兒子的身體也都不適合獻血。看著手術時間即將來臨，一家人十分焦慮。

「我們幫助解決吧！」侯女士萬萬沒有想到，危醫師帶著院內研究生6人，去血站獻血，7個人一共獻血1,500毫升，終於讓手術圓滿成功。



*Dr. Shaohua Wei and his medical school students* 危醫師與院內研究生6人